

2016重庆南滨特区超高层住宅绿色生态空间设计

国际竞赛活动公告所有权及版权说明

参加竞赛活动者报名之前应已仔细阅读以下条款，充分理解并表示同意。依据中国国家有关法律法规，凡主动填写《参赛活动报名表》的参加竞赛活动者，竞赛活动主办方认为其已经对所提交的作品版权归属作如下不可撤销声明及承诺：

1) 原创声明

参加竞赛活动作品是参加竞赛活动者原创作品，未侵犯任何他人的任何专利、著作权、商标权及其他知识产权；该作品未在报刊、杂志、网站及其他媒体公开发表，未申请专利或进行版权登记，未参加过其他比赛，未以任何形式进入商业渠道。参加竞赛活动者保证参加竞赛活动作品不以同一作品形式参加其他的设计比赛或转让给他方。否则，主办方将取消其参加竞赛活动、入围与获奖资格，收回奖金、奖品及并保留追究法律责任的权利。

2) 参加竞赛活动作品知识产权归属

参加竞赛活动者承诺其参加竞赛活动作品除作者署名权以外的全部著作权归竞赛活动主办方所有，包括但不限于以下方式行使著作权：竞赛活动主办方对所有参加竞赛活动作品拥有展示、出版和宣传等权利。其他任何单位和个人（包括参加竞赛活动者本人）未经授权不得以任何形式对作品转让、复制、转载、传播、摘编、出版、发行、许可使用等。参加竞赛活动者同意竞赛活动主办方（或授权单位）使用参加竞赛活动作品时，可按出版或建设的要求作技术性处理。参加竞赛活动作品均不退还。

3) 参加竞赛活动者承诺对所提交作品的著作权承担责任，凡由于参加竞赛活动作品而引发的著作权纠纷均应由作者负责。

4) 主办方提供给参加竞赛活动者的所有技术基础资料（文字、图纸、电子数据等）均受版权保护。未经授权，任何人不得将内容复制、改编、分发、发布、外借、转让或者以其他任何方式披露、使用上述技术基础资料，否则将承担相关法律责任。

5) 适用法律：本次国际竞赛活动受中华人民共和国法律管辖，竞赛活动工作和所有设计成果文件适用中国法律。若发生争议，经协商不成时，双方同意提交重庆市南岸区法院管辖对争议进行仲裁。仲裁为终局裁决，对双方当事人均有约束力。主办方对竞赛活动具有最终的解释权。

2016 Chongqing South Bank Residential-skyscraper Green Eco Space International Design Competition

Ownership and Copyright Statement

All competition participants shall have carefully read, understood, and agreed to the following provisions before submitting their applications. Pursuant to relevant laws of the People's Republic of China, the competition organizer has deemed that any competition participant who has willingly submitted the competition registration form has made the following irrevocable statements and declarations regarding the copyright ownership of the submitted design work:

1). Declaration of original design

The design entered into the competition is of the participant's original design and does not violate any patent, copyright, trademark, or other intellectual property rights. The design has never been publicly published in newspapers, magazines, websites, or other forms of media. There has never been a patent or copyright sought for the design, the design has never been entered into any other competitions and has never been used in any business channels in any form whatsoever. The competition participant guarantees that the design entered into the competition will not be used to enter other design competitions or be transferred to other parties. Otherwise, the organizer will revoke the participant's eligibility to participate in the competition and to receive nominations and awards. All prizes and awards will be revoked, and the organizer reserves the rights to pursue legal action.

2). Intellectual property ownership of the entered design

The competition participant agrees that whole ownership of the entire copyright of the design which is entered into the competition belongs to the organizer of the competition, excluding right of authorship. The organizer may exercise copyrights to the entered design, including but not limited to the following rights: the competition organizer possesses the rights to exhibit, publish, and promote all designs entered into the competition. All other entities or individuals (including the competition participant) shall not transfer, copy, reproduce, propagate, excerpt, publish, or distribute license the design in any form, without prior authorization. The competition participant agrees to allow the competition organizer (or authorized entities) to conduct technical changes to the design according to publishing or construction requirements. Designs submitted for entry in the competition will not be returned.

3). Upon entering the competition, the participant agrees to take full responsibility for the copyrights of the submitted design. The designer is responsible for all copyright disputes that arise from the design entered into the competition.

4) All technical and basic information (text, blueprints, electronic data, etc.) provided by the organizer to competition participants are protected by copyright. No person is permitted to copy, edit, distribute, publish, lend, transfer, or disclose and use the aforementioned technical and basic information in any form or method whatsoever without prior authorization. Violators are liable for relevant legal responsibilities.

5). Governing laws: This international competition is governed by the laws and regulations of the People's Republic of China. All competition event proceedings as well as all designs results

and documentation are subject to PRC legal jurisdiction. In the event of a dispute that occurs and fails to be resolved through mediation, both parties shall agree to submit the dispute to Shanghai International Economic and Trade Arbitration Commission for arbitration. The arbitration shall be the final decision and shall be legally binding to both parties. The organizer reserves the right of final interpretation regarding all competition proceedings.

